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ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ КЪМ ДЕТСКА ГРАДИНА № 51 “ЩУРЧЕ”
София 1309, район “Илинден”, ул. “Цар Симеон” № 271, e-mail:shturche_51@mail.bg

ПРОТОКОЛ
№ 5/23.06.2021 г.
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Днес, 23.06.2021 г., в 18,00 часа, в изпълнение начл. 267, ал. 1 от Закона 
за предучилищното и училищното образование, се проведе заседание на 
Обществения съвет към детска градина № 51 „Щурче “.
Представител на детската градина е г-жа Бистра Гочева -  зам. директор

Присъстващите на заседанието членове на Обществения съвет са 
регистрирани в присъствения списък, който е неразделна част от настоящия 
протокол. Заседанието протече по следния дневен ред:

1. Отчет за изпълнение на Плана за изпълнение на Сратегията за 
развитие на ДГ № 51 „Щурче“.

2. Отчет за получените и изразходвани средства по ПМС № 46
3. Съгласуване на избраните от учителите познавателни книжки за първа 

възрастова група.
4. Разни

По т. 1 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева запозна присъстващите с отчета за изпълнение на Плана 
за действие и финансиране изпълнението на Стратегията за развитие на ДГ 
№ 51 „Щурче“.
Решение: Общественият съвет приема Отчет за изпълнение на Плана за 
изпълнение на Сратегията за развитие на ДГ № 51 „Щурче“.

По т. 2 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева запозна Обществения съвет с отчета за получените и 
изразходвани средства по ПМС № 46. Със средствата са закупени различни 
игри за спорт и футболни топки.
Решение: Общественият съвет приема отчета за получени и изразходвани 
средства по ПМС № 46

По т. 3 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева информира членовете на Обществения съвет, че по 
желание на учителите и с решение педагогическият съвет през учебната
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2021/2022 година децата от първа възрастова група ще работят е 
познавателните книжки на програмна система „Златното ключе“, 
издателство „Бит и техника“
Решение: Общественият съвет съгласува избраните от учителите
познавателни книжки за първа възрастова група.

По т. 4 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева информира присъстващите, че предстои авансово 
финансиране по проект, е което ще бъде оборудвана сензорна стая.

След изчерпване на дневния ред заседанието беше
т
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